
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr I/2024 

1 Posiedzenie w dniu 29 maja 2024  

Obrady rozpoczęto 29 maja 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Dzięcioł - członek komisji 

2. Elżbieta Goryszewska - członek komisji 

3. Radosław Kiwilsza - członek komisji 

4. Justyna Korwel - członek komisji 

5. Agnieszka Kościelska - członek komisji 

6. Krzysztof Łowczak - członek komisji 

7. Magdalena Romanek - członek komisji 

8. Piotr Walczak - członek komisji 

9. Tadeusz Wandrowski - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych. Na posiedzeniu komisji obecnych było 9 radnych, 

co stanowi kworum do opiniowania projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury przedstawiła 

porządek obrad. 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o omówienie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2024-2036 oraz zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w obu uchwałach. 

Pani Burmistrz omówiła pozyskane dofinansowanie na modernizację Stacji Uzdatniania 

Wody. Poruszono temat poziomu dofinansowań, jakie pozyskano z Polskiego Ładu oraz jakie 

można pozyskać z KPO. Omówiła planowane inwestycje drogowe we Włóczyskach, 

Karszewie i Błudowie. Dodała, że wniosek na modernizację drogi w Zaściankach został 

zaakceptowany.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie Radnym 

informacji na temat możliwości odzyskania podatku VAT od inwestycji wodno-

kanalizacyjnych. 

Pani Skarbnik z Panią Burmistrz omówiły temat odzyskiwania podatku VAT. 

Radni głosowali ręcznie z uwagi na awarię programu do obsługi posiedzeń Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

c) zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy Młynary, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

 



Głosowano w sprawie: 

zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

d) wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że jest to pas zieleni przy wjeździe do zakładu Tektury i Opakowań 

Arkadiusz Cebula w Młynarach. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

e) określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub 

„Senior+” w Młynarach, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, jaka byłaby opłata za pobyt w klubie, gdyby nie było 

dofinansowania. 

Pani Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Żukowska 

poinformowała, że zadanie jest bezpłatne dla uczestników przy dofinansowaniu 50 na 50. 

Szczegółowo wyjaśniła zasady uczestnictwa w klubie. 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub 

„Senior+” w Młynarach, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

f) Oceny Zasobów Pomocy Społecznej. 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Kierownik MGOPS o omówienie uchwały. 

Pan Radosław Kilwilsza zapytał w jaki sposób realizowany jest program posiłek. 

Pani Kierownik wyjaśniła zasady przyznawania takiego świadczenia.  

Pan Radosław Kiwilsza zapytał, czy MGOPS zapewnia pomoc prawną dla podopiecznych. 

Pani Kierownik odpowiedziała, że możliwość skorzystania z takiej pomocy w Urzędzie 

Miasta i Gminy w Młynarach, a osoby, które chcą skorzystać z pomocy, jeżeli chodzi o 

przemoc, korzystają z poradni w Elblągu.   

Głosowano w sprawie: 

Oceny Zasobów Pomocy Społecznej, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

4. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o puste tabelki w dokumencie Ocena Zasobów 

Pomocy Społecznej, czy muszą być drukowane. 

Pani Kierownik MGOPS odpowiedziała, że tak, że wniosek sporządzany jest w aplikacji 

statystycznej i drukuje się w całości. W generatorze wszystkie dane są widoczne. 

Pan Radosław Kiwilsza zapytał, czy będzie modernizacja oświetlenia w związku z 

modernizacją boiska stadionu, czy będzie można przesunąć pieniądze, by zrobić to w jednym 

zadaniu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w pierwotnym projekcie nie było założenia przestawiania 

oświetlenia. W tym realizowanym projekcie można to zrobić. Omówiła temat położenia 

nowej instalacji elektrycznej na stadionie. 

Pani Małgorzata Dzięcioł zapytała o naprawę przystanków autobusowych. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że sprawa napraw przystanków autobusowych jest  

w realizacji.  

Pan Andrzej Szczerbiak zgłosił dziurę na drodze brukowej w stronę m. Sokolnik. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że dziurę należy uzupełnić brukiem, bo kruszywo zostanie  

z tej dziury wypłukane. 

Pani Magdalena Romanek zgłosiła wybitą szybę na przystanku w Błudowie. 

Poruszono temat napraw przystanków autobusowych i kosztów z tym związanych. 



5. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

obrady I Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Agnieszka Kościelska 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


